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Sker der noget! 

På grund af ”mandefald ” af den ene eller den anden art, har der ikke været fuld 

bemanding i garagen i den sidste måned. Men lidt er der dog blevet lavet. Man har 

fundet ud af, at vores Mercedes ikke lader nok strøm til at holde vognen kørende, og 

ved nærmere øjesyn viste det sig, at det var en for stor ventilatorrem, der sad på 

motoren, og nu arbejdes der på at finde en ny. 

Til gengæld har bestyrelsen rendt til møder med Randers kommune flere gange og 

været til møde med Nordea for at høre, om de forsat vil støtte opbygningen af Ford 

Kølner’en. 

Randers kommune havde stillet os i udsigt, at vi kunne få en garage til vores nye 

Mercedes et sted i Randers. Imidlertid er der sket en del omrokeringer i Randers 

Kommune. Pludselig kunne det ikke lade sig gøre. Randers kommune ser dog meget 

positivt på projektet og har anvist os en garageplads på deres materielgård i Fårup, 

og det ender nok med, at den kommer derop ind til videre. 

Mødet med Nordea skulle være gået meget positiv. Mødet, som man havde 

forventet skulle tage 20 min., tog 2 timer. Bemandingen på posterne i Nordea er 

udskiftet siden sidst, og der var en ny mand, til de sager bestyrelsen ønskede at tale 

med Nordea om. Bestyrelsen havde en fornyet ansøgning med på ca. 90.000 kr. 

Men efter som reglerne om ansøgning af midler var lavet om, ønskede Nordea at 

hjælpe bestyrelsen med at udfærdige en ansøgning efter de nye regler. Som sagt så 

gjort. Og nu afventer bestyrelsen så et svar på ansøgningen. 
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